



SACRED HEART CANOSSIAN COLLEGE (ENGLISH SECTION)
MACAU

嘉諾撒聖心英文中學

Information of Enrolment for New Students
2019 - 2020 新生報名須知

ENROLMENT (GIRLS only)	:	4 classes of Primary One	(Normally: 6 years of age by December 2019)
招收 (只限女生)	:	小學一年級 (四班)	(標準入讀年齡 : 於二零一九年十二月足六歲)
DATE	:	2 nd March 2019 (Saturday) from 8:30 am to 3:30 pm (no lunch break)	
報名日期	:	二零一九年三月二日 (星期六) 上午八時半至下午三時半 (中午不休息)	

APPLICATION PROCEDURE: 報名手續

- Application form can be downloaded from the school website starting from 9:00 am on 1st February 2019. Please fill in with BLOCK LETTERS and submit the form in duplicate with the below-mentioned documents on the enrolment day. Photos and copies of ID card should be properly stuck as shown on the sample before getting the registration card.
報名表可於二零一九年二月一日上午九時起在本校網頁下載, 請以正楷填妥資料, 並於報名日連同以下文件交回本校。一式兩份報名表, 跟樣本填妥所有資料, 貼上相片及證件副本後方可領取報名籌。
- Incomplete documents or information may delay the time for registration and affect the chance of admission.
欠缺文件或資料將會延誤報名時間或影響入學機會。

DOCUMENTS : 證 件	a) TWO completed Application Forms with: - Applicant's recent photo (stuck on the form) - Photocopy of applicant's B.I.R. / Residence Certificate (in original size stuck on the form) (Please refer to the SAMPLE) b) Latest School Report photocopy 2018 - 2019 Scholastic Year (A4 size)	(一) 填妥報名表一式兩份 - 考生近照 (貼於報名表上) - 考生居民身份證 / 居留證副本 (須貼於報名表上) (請參閱樣本) (二) 二零一八至二零一九年度最近期成績表副本一份(A4 尺寸)
--------------------	---	--

*Catholics please submit a photocopy of the Baptism Certificate

*天主教徒請遞交領洗紙副本

EXAMINATION	:	3 rd March 2019 (Sunday) 2:00 pm – 4:00 pm (please arrive by 1:45 pm)
		Subjects tested: Chinese, English, Mathematics and Oral Exam
		* Please bring along: a) Application Form b) Stationery, colour pencils (Parents may wait in the playground or return to School at 4:00 pm to meet their children)
考試日期	:	二零一九年三月三日(星期日), 下午二時至四時 (請於一時四十五分前到達)
		考試科目: 中、英、數及口試
		* 請帶備: (一) 報名表 (二) 文具, 顏色筆 (考試時家長可於操場等候, 或於下午四時接回 貴女兒。)

RESULT OUT	:	Before 25 th March 2019 (posted near the school entrance and from school website)
放榜日期	:	二零一九年三月二十五日前 (錄取名單將貼於校門及本校網頁) Website (網址): http://www.shcces.edu.mo
ENTRANCE	:	86 Avenida Ouvidor Arriaga Macau
入 口	:	澳門雅廉訪大馬路 86 號

REMARKS: 備註

- All documents submitted are used for registration only and will be treated in strict confidence.
所有遞交文件絕對保密, 只作校內報名使用。
- For application to other classes, please write a letter enclosed with application form, photocopies of report cards of 2017-2018 and first term of 2018-2019 directly to the General Office by 30 March 2019. Application form can be downloaded from the school website starting from 9:00 am on 5th March 2019.
如欲報讀其他班級, 請於二零一九年三月三十日或之前將申請信連同報名表、二零一七至二零一八年度成績表副本及二零一八至二零一九上學期成績表副本函寄本校校務處。報名表可於二零一九年三月五日上午九時起在本校網頁下載。
- We are in the Free Education Schools System since the scholastic year 2016-2017.
本校於二零一六至二零一七年度加入免費教育學校系統。
- With effect from 2018-2019, the school has adopted 2-term school year and continuous assessment for teaching and learning.
自二零一八至二零一九學年, 本校已轉為兩段制並採用持續性評估模式教學。